

麦饭石 麦饭石颗粒 麦饭石粉 过滤滤料麦饭石滤料

产品名称	麦饭石 麦饭石颗粒 麦饭石粉 过滤滤料麦饭石滤料
公司名称	上海易芙环保科技有限公司
价格	面议
规格参数	滤料类型:麦饭石 适用对象:水 用途:水过滤
公司地址	上海市奉贤区奉村路258号1幢E98室
联系电话	86 0131 22614700 13122614700

产品详情

【麦饭石产品介绍】：

上海易芙麦饭石外观呈灰白色颗粒状，别名：长寿石、神仙石、健康石、炼山石、马牙砂、豆渣石，是一种对生物无毒、无害并具有一定生物活性的复合矿物或药用岩石。麦饭石的主要化学成分是无机的硅铝酸盐。其中包括 SiO_2 、 Al_2O_3 、 Fe_2O_3 、 FeO 、 MgO 、 CaO 、 K_2O 、 Na_2O 、 TiO_2 、 P_2O_5 、 MnO 等。

麦饭石空隙结构复杂，生物活性高，溶解性能稳定，有良好的吸附和分解能力，可在水质净化和污水处理，用于吸附水中的金属离子、氨氮、及有害细菌，水体过滤和水质调控等方面，同时在医疗保健、食品、饮水及水质净化、污水处理、种植和养殖等领域也广泛使用。

stone gap structure is complex, high biological activity, solubility stability, have the ability and the decomposition of good adsorption, can be used in water purification and sewage treatment, metal ions, ammonia, and harmful bacteria for water adsorption, water filtration and water quality control and other aspects, but also widely used in health care, food, drinking water and water quality purification, sewage treatment, planting and breeding fields.

【技术参数】：

物理性能		化学性能	
比重	2.53g/cm ³	sio ₂	68.2%
容重	1.6g/cm ³	al ₂ o ₃	15.4%
孔隙率	50%	fe ₂ o ₃	3.1%
破碎率	1.2%	k ₂ o ₃	4.2%
磨损率	1.0%	na ₂ o	4.2%

麦饭石颗粒：1cm、6-10目、10-20目、20-40目、40-70目。

麦饭石粉：80-100目、100-120目、120目、150目、180目、200目、325目、400目、500目、800目、1000目、1250目、2000目。

【麦饭石的应用】：

1、麦饭石对水的净化作用--用水浸泡后，可以溶出钾、钠、钙、镁、硅、锰、钛、磷等人体所必需的近20种元素和矿物质，可达到矿泉水的标准。长期饮用可增强肌体的免疫功能，提高身体抗感染能力。同时麦饭石对镉、铅等对人体有害的元素以及细菌团具有较强的吸附率，对大肠杆菌的吸附率在95以上，可以用于水质净化、污水处理，并且对细菌具有很强的吸附作用。饮用麦饭石水，可以调节机体的新陈代谢，有健胃、利尿、保肝和防衰老作用，对人类大有益处。

2、吸附力强--麦饭石是多孔性的作为中药对皮肤病，特别是拔脓，效果很好。

3、麦饭石用于饲料的效用--麦饭石由25000多种成分组成。麦饭石的作用有很好的口感，可以增加产奶量，防止饲养失调，减轻排泄物的气味，（确保）有助于家畜的健壮。

4、麦饭石在改良土壤领域的应用--麦饭石能够稳定和提高、平衡土壤的物理机能，使用麦饭石可以减少化肥、土壤改良剂的使用，并可经济、有效地改善土质，保护环境。

5、麦饭石粉末的吸附能力，溶出矿物法的特性，对皮肤、粘膜发生作用，具有美容剂的效果。用麦饭石粉末溶液洗脸，沐浴。可将皮肤表面的污物和角质化皮肤，细胞多余的脂肪等吸附除去，使皮肤细胞活性增强。对普通痤疮、雀斑、夏日斑、汗疹、腋臭症、汗疮、水疱疹以及由化脓菌引起的皮肤疾患均有效。另外，以麦饭石粉作为溶剂使用时，由于能促进新陈代谢，美白肌肤，使皮肤白皙透亮，故也能达到美容的效果。

6、应用于蔬菜水果保鲜、动物养殖、植物栽培、冰箱除臭等。

1, stone purification -- water immersion on the water, can be nearly 20 kinds of elements and minerals necessary for dissolution of potassium, sodium, calcium, magnesium, silicon, titanium, phosphorus and so fierce, the human body, can reach the standard of mineral water. the long-term drinking can enhance the body's immune function, improve the body's ability to fight infection. at the same time stone has strong adsorption rate of cadmium, lead and other harmful elements and bacterial clump, adsorption of escherichia coli in the rate of more than 95, can be used for water purification, sewage treatment, and has a strong adsorption of bacteria. drinking a medical stone water, can regulate the body's the new supersedes the old., stomach, diuretic, hepatoprotective and anti aging effects on human good.

2, strong adsorption force - stone is porous as a traditional chinese medicine for skin diseases, especially draw out pus,

the effect is very good.

3, medical stone components used to feed the utility -- by 25000 kinds of components of maifan stone. the effect of maifan stone have good taste, can increase the milk yield, prevent feeding disorders, reduce fecal odor, (ensure) robust help livestock.

the application of medical stone -- 4, medical stone on soil improvement field can stabilize and improve physical function, balance of the soil, the use of medical stone can reduce the use of fertilizers, soil amendments, and economy, effectively improve the soil, protect environment.

the adsorption capacity of 5, stone powder, mineral dissolution characteristics method, effect on the skin, mucous membrane, has the effect of hairdressing agent. with the medical stone powder solution wash, bath. may the skin surface dirt and horny skin, excess fat adsorption removal of cells, make the skin cell activity enhancement. effective for common acne, freckles, xia riban, miliaria, bromidrosis, khan, herpes sores and water caused by pyogenic bacteria skin diseases. in addition, from medicinal powder was used as the solvent, because can promote the new supersedes the old., whitening skin, make the skin white and translucent, it also can achieve the effect of beauty.

6, applied to fruits and vegetables preservation, animal breeding, plant cultivation, refrigerator deodorization.

【实图拍摄】：

本产品的滤料类型是麦饭石，适用对象是水，用途是水过滤，性能是耐酸,耐碱,耐高温,防静电，类型是高效，品牌是易芙，吸附率是60（%），抗压力是42（kgf），密度是2.4（g/cm³），孔隙率是60（%），磨损率是82，硬度是9，化学成分是sio₂，盐酸可溶率是80（%），型号是5214